



Application:

2014 Chevrolet Sierra, Silverado

Tools:

Standard and Phillips screwdriver

Location of cabin filter:

The filter is located behind the glove box.

To remove existing filter:

1. Remove the two screws that secure the bottom of the glove box to the vehicle.
2. Open the glove box.
3. Remove the two screws that secure the top of the glove box to the vehicle.
4. Gently pull out on the glove box to release the four retainer clips.
5. Unclip the top of the filter housing cover and remove the old filter.
6. Install the new filter into the housing with its airflow indicator arrow pointing down.
7. Clip the cover back onto the housing and reinstall the glove box.





Aplicación:

2014 Chevrolet Sierra, Silverado

Herramientas:

Destornillador de hoja plana y destornillador Phillips.

Lugar del filtro de cabina:

El filtro se encuentra detrás de la guantera.

Para quitar el filtro existente:

1. Quite los dos tornillos que sujetan la parte inferior de la guantera al vehículo.
 2. Abra la guantera.
 3. Quite los dos tornillos que sujetan la parte superior de la guantera al vehículo.
 4. Hale suavemente la guantera para soltar los cuatro retenes.
 5. Desenganche la parte superior de la tapa de la caja del filtro y saque el filtro viejo.
 6. Instale el filtro nuevo en la caja con su indicador de flujo de aire apuntando hacia abajo.
 7. Enganche la tapa de nuevo en la caja y reinstale la guantera.
-

Application :

2014 Chevrolet Sierra, Silverado

Outils :

Tournevis standard et cruciforme.

Emplacement du filtre à air d'habitacle :

Le filtre est situé derrière la boîte à gants.

Pour retirer le filtre existant :

1. Retirez les deux vis qui fixent le fond de la boîte à gants au véhicule.
2. Ouvrez la boîte à gants.
3. Retirez les deux vis qui fixent le haut de la boîte à gants au véhicule.
4. Tirez doucement sur la boîte à gants pour libérer les quatre clips de fixation.
5. Dégrafez le couvercle du haut du boîtier de filtre et retirez le filtre usagé.
6. Installez le nouveau filtre dans le boîtier avec son indicateur de direction du flux d'air dirigé vers le bas.
7. Agrafez le couvercle au boîtier et réinstallez la boîte à gants.